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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Бизнесът оспорва законопроект на БСП, като посочва, че нарушава новата европейска директиваПолитическите
разговори за държавните финанси през 2023 г. отварят и тежък дебат за увеличението на минималната работна
заплата. Към момента в дневния ред на парламента има един голям финансов закон - удължаването на
държавния бюджет от 2022 г. до избор на редовно правителство, предложен от служебния кабинет... 

ТПП организира трудова борса за български работодатели и жени-мигранти и бежанци, като дейност по
европейски проект RIDE. Събитието ще се проведе в хибриден формат на 17 ноември 2022 /четвъртък/ от 10.00 ч.
в сградата на БТПП, ул. "Искър"9, зала А или онлайн в платформата Zoom. Целта на трудовата борса е
подпомагане контактите между работодатели и служители – жени мигранти и бежанци. Жените са от ... 

Работодателите против предложените промени в Кодекса на трудаРаботодателските организации се обявиха
против предложението на БСП за промени в Кодекса на труда, според които минималната заплата трябва да е
равна на 50 но сто от средната работна заплата за страната. От Българската търговско-промишлена палата
(БТПП) изтъкват, че държавата все още не е приела механизъм за изменението на минималната ра... 

Над 170 деца от 16 училища в област Габрово се включиха в Деня на здравословното хранене, организиран от
Европейски информационен център "Европа директно" при Габровската търговско-промишлена палата съвместно
с Областна администрация, Регионално управление на образованието и Регионалното сдружение на общините
"Централна Стара планина". Това е десетото поредно издание на инициативата, чиято задача ... 

Заглавие: Ще стане ли минималната заплата 50% от средната
Дата: 10.11.2022 11:45
Медия: Дивидент

Заглавие: Трудова борса набира български работодатели за жени-мигранти и бежанци
Дата: 10.11.2022 10:15
Медия: Divident.eu

Заглавие: Каква минимална заплата предлага бизнесът
Дата: 10.11.2022 08:48
Медия: Pariteni

Заглавие: Ден на здравословното хранене
Дата: 09.11.2022 23:08
Медия: Областна администрация Габрово

Заглавие: БТПП стартира проект за ускоряване на прехода към кръгова икономика - 09.11.2022
Дата: 09.11.2022 17:11
Медия: Industry Info

https://dividend.bg/finansi/shte-stane-li-minimalnata-zaplata-50-ot-srednata
https://divident.eu/6705/trudova-borsa-nabira-bulgarski-rabotodateli-za-zheni-migranti-i-bezhanci/
https://www.pariteni.bg/novini/pari/kakva-minimalna-zaplata-predlaga-biznesyt-244198
http://www.gb.government.bg/index.php/prestzentar/2014-11-04-15-02-48/712-den-na-zdravoslovnoto-hranene
https://industryinfo.bg/article/30441-btpp-startira-proekt-za-uskoriavane-na-prehoda-kam-kragova-ikonomika


Българската търговско-промишлена палата (БТПП) стартира изпълнението на проект СМАРТ по Оперативна
програма "Добро управление". Целта му е да спомогне за въвеждането на принципите на кръговата икономика в
България, като повиши взаимодействието между бизнеса, гражданите и администрацията при провеждането на
зелени политики. 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) е категорично против законодателното или
административното увеличение на минималната работна заплата с 50 на сто спрямо средната работна заплата за
страната. Това се посочва в становище на палатата по Законопроекта за изменение и допълнение на Кодекса на
труда, сигн. 48-254-01-27, с който се предлага определяне чрез закон на размера на минималната раб... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) е категорично против законодателното или
административното увеличение на минималната работна заплата (МРЗ) с 50 на сто спрямо средната работна
заплата (СРЗ) за страната. Това се посочва в становище на палатата по Законопроекта за изменение и
допълнение на Кодекса на труда, сигн. 48-254-01-27, с който се предлага определяне чрез закон на размера на
мин... 

Палатата не подкрепи предложението за големите консуматори да има по-нисък праг на компенсация Заседание
на Комисията по енергетика. Снимка: БГНЕС БТПП минала седмица в Комисията по енергетика представи
предложение за запазването на компенсаторния механизъм с единен праг за всички небитови потребители, като
спрямо големите енергийни консуматори даде за пример германският опит, където големите кон... 

Палатата е категорично против законодателно или административно увеличение на минималната работна
заплата БТПП подготви становище относно Законопроект за изменение и допълнение на Кодекса на труда, сигн.
48-254-01-27, с който се предлага определяне чрез закон размера на минималната работна заплата за страната.
По отношение на пазара на труда, БТПП е категорично против законодателното или админис... 

Работодателите против предложените промени в Кодекса на труда Работодателските организации се обявиха
против предложението на БСП за промени в Кодекса на труда, според които минималната заплата трябва да е
равна на 50 но сто от средната работна заплата за страната. От Българската търговско-промишлена палата
(БТПП) изтъкват, че държавата все още не е приела механизъм за изменението на минималната р... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
10)

Заглавие: БТПП не подкрепя законопроекта за промени в Кодекса на труда
Дата: 09.11.2022 17:02
Медия: Банкеръ

Заглавие: БТПП е против законодателното или административното увеличение на минималната заплата с 50 на
сто спрямо средното възнаграждение
Дата: 09.11.2022 16:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Предложение на БТПП за запазването на компенсаторния механизъм с единен праг за всички
небитови потребители
Дата: 09.11.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП не подкрепя законопроекта за промени в Кодекса на труда
Дата: 09.11.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Каква минимална заплата предлага бизнесът
Дата: 10.11.2022 13:02
Медия: Вестник Борба

https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/btpp-ne-podkrepia-zakonoproekta-za-promeni-v-kodeksa-na-truda
https://www.bta.bg/bg/news/economy/357626-btpp-e-protiv-zakonodatelnoto-ili-administrativnoto-uvelichenie-na-minimalnata-z
https://www.bcci.bg/news/19147
https://www.bcci.bg/news/19148
https://www.borbabg.com/2022/11/10/kakva-minimalna-zaplata-predlaga-biznest/


За сектора се очаква финансиране в общ размер от над 8 млрд. евроБългария е изпратила на Брюксел финалната
версия на Стратегическия план за развитие на зедемелието и селските райони за периода 2023-2027 г. В този
период страната ни очаква солидно финансиране по плана в общ размер над 8 млрд. евро. Документът се
предава след множество корекции и дългогодишна работа по него. Само през май месец тази... 

Основателят на HR Capital, Venture Partner във фонда Eleven и главен изпълнителен директор на Дарик радио
пред Darik Business ReviewХристо Христов е основател на HR Capital, Venture Partner във фонда Eleven и главен
изпълнителен директор на Дарик радио. В портфолиото на инвестиционната компания са бързоразвиващи се
дружества, като eBag.bg, Healee, Биодит, Plum, OhmniLabs, Истински мед и др. С нег... 

Правната уредба в чл. 83а и следващите от Закона за административните нарушения и наказания (ЗАНН)
противоречи на Хартата на основните права, постанови в Съдът на Европейския съюз. За решението съобщиха от
съда, но то все още не е публикувано. Както "Лекс" писа, в съвместимостта на чл. 83а и сл. ЗАНН се усъмни състав
на Бургаския окръжен съд. Процедурата позволява фирма да бъде наказана за престъп... 

Зелена светлина на първото искане за плащане по Механизма за възстановяване и устойчивост, страната ни е
изпълнила 22 ключови етапа и цели на амбициозния си план. Европейската комисия даде положителна
предварителна оценка на искането на България за отпускане на безвъзмездни средства в размер на 1,37
милиарда евро по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост (МВУ). Това е ключовият инструм... 

Той е основател на HR Capital, Venture Partner във фонда Eleven и главен изпълнителен директор на Дарик
радиоХристо Христов е основател на HR Capital, Venture Partner във фонда Eleven и главен изпълнителен директор
на Дарик радио. В портфолиото на инвестиционната компания са бързоразвиващи се дружества, като eBag.bg,
Healee, Биодит, Plum, OhmniLabs, Истински мед и др. С него се фокусираме върху п... 

Едната България: бедняци карат каручка по улицата на София или ровят из боклукчийските кофи, а малките
градчета западат и се обезлюдяват. И другата България: модерни жилищни сгради, които никнат като гъби след
дъжд, и стотици хиляди европейци, които се преселват в България.Тази пъстра и интригуваща картина ни
представят авторите на 32-минутния филм, посветен на България, съвместна продукция на Вто... 

Заглавие: България прати финално на Брюксел плана за земеделие до 2027 г.
Дата: 10.11.2022 12:08
Медия: Сега

Заглавие: Христо Христов: До месеци ще видим и втори български еднорог
Дата: 10.11.2022 11:52
Медия: Клуб Z

Заглавие: Съдът в Люксембург "зачеркна" санкциите по чл. 83а от ЗАНН – погазват основни права
Дата: 10.11.2022 11:30
Медия: Lex.bg

Заглавие: Одобрени са 1,37 млрд. евро за България по линия на NextGenerationEU
Дата: 10.11.2022 11:03
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Христо Христов пред Darik Business Review: До месеци ще видим и втори български еднорог
Дата: 10.11.2022 11:02
Медия: Дарик

Заглавие: Чужденци: Мислехме България за страна от Третия свят, а жилищата са по-хубави и по-евтини,
отколкото в Лондон
Дата: 10.11.2022 10:58
Медия: Пловдив 24

Заглавие: КЗК проспа и купуването на 154 аптеки от Софарма, де юре никой не може да има повече от 4 у нас
Дата: 10.11.2022 10:43

https://segabg.com/category-economy/bulgariya-prati-finalno-na-bryuksel-plana-za-zemedelie-2027-g
https://clubz.bg/129475
https://news.lex.bg/%D1%81%D1%8A%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D0%BB%D1%8E%D0%BA%D1%81%D0%B5%D0%BC%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3-%D0%B7%D0%B0%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D1%86/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/30355/Odobreni-sa-1-37-mlrd-evro-za-Bylgariq-po-liniq-na-NextGenerationEU?page=
https://darik.bg/hristo-hristov-pred-darik-business-review-do-meseci-ste-vidim-i-vtori-balgarski-ednorog
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Chuzhdenci-Mislehme-Bulgariya-za-strana-ot-Tretiya-svyat-a-zhilishtata-sa-po-hubavi-i-po-evtini-otkolkoto-v-London-1459106
https://19min.bg/news/8/173486.html


Неотдавна писахме за мълчанието на Комисията за защита на конкуренцията по евентуалната сделка за
придобиване на аптеки Марешки от Фьоникс Фарма. Антомонопобният орган, който не прави нищо и по други
важни казуси като картела на горивата, който ги продава с 1 лв. над нормалните цени, вече проспа сделката за
154 аптеки, придобити от Софарма Трейдинг в държава, където законът не позволява едно юриди... 

Всеки ден в страната се появява по още един човек, който може да се похвали, че има над 1 млн. лв. на депозит в
банка. Влоговете на граждани в банки със суми над 1 млн. лв. нарастват до 1142 броя, показват данните на БНБ
към края на септември. Само за трите месеца от юли до септември тези милионерски депозита се увеличават с
рекордните 100 броя, пише "Труд". Основната причина за този голям ръст е ... 

Българските инвеститори ще имат възможността да търгуват с акциите на още 200 топ световни компании на
международния пазар на Българска фондова борса - BSE International. Книжата на едни от най-реномираните
международни корпорации ще станат достъпни за родните инвеститори от 14 ноемри тази година, съобщават от
пресцентъра на БФБ. Сред новите инструменти, които ще се търгуват са акциите на телекоми... 

Акциите на още 200 топ световни компании ще са достъпни за българските инвеститори на международния пазар
на БФБ – BSE International от 14 ноември. Сред новите инструменти, които ще се търгуват са акциите на телекоми,
авиокомпании, технологични фирми, производители на автомобили, на бира и безалкохолни напитки, компании от
хранителната индустрия и модата, както и много др. като познатите на публи... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Едната България: бедняци карат каручка по улицата на София или ровят из боклукчийските кофи, а малките
градчета западат и се обезлюдяват. И другата България: модерни жилищни сгради, които никнат като гъби след
дъжд, и стотици хиляди европейци, които се преселват в България. Тази пъстра и интригуваща картина ни
представят авторите на 32-минутния филм, посветен на България, съвместна продукция на Вт... 

Булфото, архив Само едно заявление е подадено до този момент за настаняване в общинския блок за социално
слаби пловдивчани, който се строи на ул. "Владая" с безвъзмездна финансова помощ по Оперативна програма
"Региони в растеж". За куриозната липса на интерес съобщи за "Марица" зам.-кметът по социална политика Георги
Титюков. По негово настояване още преди месеци Община Пловдив обяви, че приема д... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Медия: 19 минути

Заглавие: Всеки ден у нас по един нов човек с над 1 млн. лв. в банка
Дата: 10.11.2022 12:47
Медия: Мироглед

Заглавие: Акциите на още 200 топ световни компании ще се търгуват на БФБ
Дата: 10.11.2022 12:35
Медия: Actualno.com

Заглавие: Нови 200 топ световни компании ще са достъпни за българските инвеститори от 14-ти ноември
Дата: 10.11.2022 12:00
Медия: Инфосток

Заглавие: "Мислех, че това е Третият свят": чужденци откриват предимствата на България
Дата: 10.11.2022 10:55
Медия: Actualno.com

Заглавие: Пуснаха нови жилища за бедни в Пловдив под наем за 40 лева на месец, но се появи само един
желаещ
Дата: 10.11.2022 10:05
Медия: Petel.bg

http://mirogled.com/bg/news-view/vsieki-dien-u-nas-po-iedin-nov-choviek-s-nad-1-mln-lv-v-banka
https://www.actualno.com/finance/akciite-na-oshte-200-top-svetovni-kompanii-shte-se-tyrguvat-na-bfb-news_1840867.html
https://www.infostock.bg/infostock/control/bse/news/110730-novi-200-top-svetovni-kompanii-shte-sa-dostapni-za-balgarskite-investitori-ot-14ti-noemvri
https://www.actualno.com/society/misleh-che-tova-e-tretijat-svjat-chujdenci-otkrivat-predimstvata-na-bylgarija-news_1840726.html
https://petel.bg/Pusnaha-novi-zhilishha-za-bedni-v-Plovdiv-pod-naem-za-40-leva-na-mesets--no-se-poyavi-samo-edin-zhelaeshh__464679


Занапред общината ще управлява детския център като свой културен институтНаучно-образователният детски
център "Музейко" в Студентски град ще бъде дарен от създателя му – фондация "Америка за България", на
Столична община. Предстои днес Столичният общински съвет да разгледа предложение на кмета на София
Йорданка Фандъкова за приемане на дарението. С друго предложение "Музейко" ще бъде превърнат в о... 

Булфото и Гугъл Едната България: бедняци карат каручка по улицата на София или ровят из боклукчийските кофи,
а малките градчета западат и се обезлюдяват. И другата България: модерни жилищни сгради, които никнат като
гъби след дъжд, и стотици хиляди европейци, които се преселват в България.Тази пъстра и интригуваща картина
ни представят авторите на 32-минутния филм, посветен на България, съвместна ... 

Френско-българска търговска и индустриална камара организира посрещане на "Младото Божоле" в София на
17ти ноември 2022 г. По стара френска традиция, всяка година в третия четвъртък на месец ноември се посреща
първото младо вино "Божоле". От вече близо 20 години тази традиция се спазва и в България. Основна заслуга за
провеждането на празника на "Младото Божоле" в нашата страна през последните год... 

"Обвиненията на г-жа Захарова, че София носи пълна отговорност за удължаването, и ескалацията на конфликта в
Украйна, е неприемливо. Отговорност за тази война има само и единствено Русия" - заяви Костадин
КоджабашевИзявлението на говорителя на руското Министерство на външните работи Мария Захарова, че
решението на София да окаже военна и военно-техническа подкрепа за Украйна допълнително влошава д... 

Унгария ще блокира плана на ЕС да преведе 18 милиарда евро на властите в Киев по програмата за финансова
помощ, съобщава Bloomberg, позовавайки се на свои източници. Според източниците на агенцията, унгарската
страна е заявила на финансовите министри на страните от ЕС на среща в Брюксел, че няма да подкрепи
подготовката на пакет от помощ за Украйна за следващата година. "Европейската комисия ще пр... 

iPhone шпионира независимо от настройкитеКомпютърните изнудвания с искане за откуп достигнаха нов
еволюционен етап – "въздух под налягане". Това ще е една от водещите тенденции в сферата на кибербандитизма
и киберсигурността през идната година, прогнозират анализатори. Негодността за кибер-застраховки, конфликтите
на тема съответствие, смъртта на паролите – това са също елементи от пейзажа в света... 
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https://segabg.com/hot/category-bulgaria/amerika-za-bulgariya-daryava-muzeyko-na-stolichna-obshtina
https://petel.bg/Nemska-televiziya--Ima-2-Balgarii__464691
https://travelnews.bg/bg/news/16680763495276/mladoto-bozhole-idva-na-17-noemvri-2022-g-v-sofiya
https://zonanews.bg/bulgaria/mvnr-za-izkazvaneto-na-zaharova-ne-mozhe-chuzhda-darzhava-da-komentira-resheniyata-na-balgarskiya-parlament
https://www.big5.bg/2022/11/10/bloomberg-%D1%83%D0%BD%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D0%BB%D0%BE%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-18-%D0%BC%D0%B8%D0%BB/
https://technews.bg/article-147990.html
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Biotehnologut-prof-Albert-Krustanov-e-edin-ot-nai-vliyatelnite-ucheni-v-sveta-1458998


Технологии за получаване на ново поколение биоматериали, базирани на ядливи базидиомицетни гъби, са във
фокуса на вниманието на чл.-кор. проф. дтн Алберт Кръстанов, ръководител на катедра "Биотехнологии" в УХТ.
Mицелно базираните биокомпозити представляват изключителен интерес, както от гледна точка на екология и
въвеждане на "зелени" иновативни индустриални технологии, така и са в пълно съответст... 

Предложението идва от "службите на Европейската комисия", обяснява вицепремиерът Пеканов на
правителствено заседание Решенията за безплатно саниране на сградите да се взимат с обикновено мнозинство
от 51% от етажната собственост. Това вероятно ще предложи правителството на Народното събрание с промени в
закона. То става ясно от стенограма от заседание на Министерския съвет (МС), проведено на 2 ное... 
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